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Hei 
 
Etter avtale med ordfører i Meland innkalles til møte i politisk styringsgruppe i prosjektet Sambandet 
Vest.  Møtet skal være i rådhuset på Frekhaug onsdag 19.09 kl 9. 
 
Det var møte i prosjektets administrative arbeidsgruppe den 06.09, og referatet fra det møtet er 
vedlagt. Den administrative gruppen drøftet en rekke problemstillinger knyttet til videre arbeid, og 
gruppen var enige om noen anbefalinger til politisk styringsgruppe. Før det kan gjøres arbeid med 
anbudsprosess til silingsrapport mv må styringsgruppen gjøre noen avklaringer.  
 
Det foreligger mange dokumenter fra behandlingen i aksjeselskapet Sambandet Vest.  Mange av 
disse kjenner dere fra før og vedlegges ikke her, med unntak av notatet Konseptanalyse, fra Helge 
Hopen i 2016. Analysen oppsummerer mye av det arbeidet som ble gjort av styret i AS-et, og er basis 
for flere av anbefalingene fra den administrative gruppen.   
 
Agenda: 
1. Omfang. Skal arbeidet med Sambandet Vest kobles til 

a. Alversund bro? 
b. Landsvik-Moldekleiv? 
c. Ferge Askøy-Meland? 

 
Arbeidsgruppen anbefaler b, ikke a og c. 

 
2. Penger. Fordeling, forsikre oss om hva vi har å bruke, og krav og frister fra KMD. 
 
3. Mål. Silingskriterier og delmål – hva skal vi egentlig? Holde fast på de mål som er fra AS-et, eller 

endre?  
 
Arbeidsgruppen anbefaler å holde fast på mål fra AS-et, men med noen justeringer i kriteriene. 
 

4. Konsept. Skal vi holde fast på såkalt Konsept 2, 2 broer i et Regionalt samband, eller åpne for 
andre løsningsmodeller? 
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Arbeidsgruppen anbefaler å holde fast på såkalt konsept 2. 

                                                                                
5. Plan. Skal vi lage 1 felles interkommunal plan, eller 1 for hver kommune? 

 
Arbeidsgruppen tror én felles interkommunal plan er mest hensiktsmessig. 
 

6. Referansegruppe. Spørre/utnevne medlemmer fra næringslivet til referansegruppe 
 

Arbeidsgruppen anbefaler å ta kontakt med næringsforeningene og evt ildsjeler. 
 
7. Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
Med venleg helsing  
 
John Fredrik Wallace 
 
Epost: john.fredrik.wallace@meland.kommune.no 
Tlf:       +47 482 84 872. 
 
 

 
 
 
 
 
 

mailto:john.fredrik.wallace@meland.kommune.no

	Fra: John Fredrik Wallace  Sendt: onsdag 12. september 2018 14.03 Til: Ordførar Lindås; Kenneth Murberg; Per Lerøy; terje.mathiassen@askoy.kommune.no; Øyvind H Oddekalv Kopi: 'Lillebø Sindre'; Matti Torgersen; Jarle Landås; Hogne Haugsdal; Rolf Hennin...

